

# Актуальные проблемы административно- правового регулирования содержания домашних животных в Республике Беларусь

**Хорьков Виктор Николаевич,**

*Почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации,*

*кандидат юридических наук, доцент*

*E.mail: horkov-v@mail.ru*

Статья посвящена исследованию проблем административно-правового регулирования содержания домашних животных в Республике Беларусь. Обращено внимание на достоинства и недостатки действующих нормативных актов в сфере обращения с домашними животными.

**Ключевые слова:** Республика Беларусь, административно-правовое регулирование, домашние животные, содержание.

## Relevant Issues of the Administrative Law Regulation of Pet Keeping in the Republic of Belarus

**Khorkov Viktor N.**

*Honored Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation*

*PhD (Law), Associate Professor*

The article is devoted to the study of the problems of administrative and legal regulation of pets in the Republic of Belarus. Attention is drawn to the advantages and disadvantages of existing regulations in the field of pet handling.

**Keywords:** Republic of Belarus, administrative and legal regulation, domestic animals, maintenance.